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Sak 1 – Koronastøtte til toppidrettsutøvere  

-Det er nyttig for vinteridrettsutøverne å få tilgang til kompetansen og erfaringen 
sommeridrettsutøverne har opparbeidet seg gjennom våren og sommeren. Forslag til hvordan vi kan 
få til en kunnskapsdeling?  

-Det ble søkt om 50 millioner kroner til ekstraordinære kostnader som følge av at OL i Tokyo ble 
avlyst. Dette er nå nedjustert til 37-39 millioner.  

For de som er interessert er dette et utdrag fra søknaden. Forsiktig estimerte ekstrakostnader 
beløper seg til 50 millioner. Av dette er ca. 60 prosent knyttet til utøverne. Dette kan deles inn i 
følgende hovedposter: 

• Utøverfinansiering – utgifter til livsopphold 

• Inntektsbortfall for utøvere som utsetter studier eller deltidsjobb 

• Bortfall av startpenger og premiepenger 

• Kostnader til samlinger/driftsmidler 

• Kostnader til sportslig ledelse/trenere/helseapparat 

Mer enn 60 prosent av aktuelle utøvere må gjennomføre kvalifisering til OL eller Paralympics i løpet 
av 2020/2021. 

Flyttingen av OL og PL medfører at utøvere må repetere både forberedelser og kvalifisering til Tokyo 
2021 i ett år til. 

Det blir kun tre år mellom Tokyo 2021 og Paris 2024, slik at det blir vanskeligere for utøverne å bruke 
tid på å studere eller ta lønnet arbeid ved siden av treningen. 

 

 

 



Sak 2 - Spillemiddelsøknad  

Vedtak:  
Enighet om at det er mer fornuftig bruke tid på de ekstraordinære midlene, enn med å bruke tid på å 
oppjustere spillemidlene til toppidretten. Spillemidlene til toppidretten ligger på samme nivå som i 
fjor.  

 

Sak 3 - Status utøverundersøkelse  

-Toppidrettsutøverne nåsituasjon. 

-Oppfatningen fra media og befolkningen stemmer ikke med realiteten. Det er en utbredt oppfattelse 
at toppidrettsutøvere er rike.  

-Resultatet fra utøverundersøkelsen kommuniseres direkte med de som sitter på pengesekken før 
det offentliggjøres i media.  

-Bruke data fra undersøkelsen som dokumentasjon på bistand.  

-Utvalget kommer med en anbefaling på hvordan veien bør legges opp videre.  

 

 

 


